
Svenska Kriminalistföreningens årsberättelse 2024 

Vid Svenska Kriminalistföreningens årsmöte den 21 maj 2024 valdes justitierådet Anders Perklev till 
ordförande i föreningen (omval som ledamot). Till styrelseledamöter omvaldes riksåklagaren Katarina 
Johansson Welin, expeditionschefen Jenny Kvarnholt, rättschefen tillika avdelningsdirektören Caroline 
Oredsson, professorn Jerzy Sarnecki, docenten Erik Svensson, advokaten Henrik Olsson Lilja, dåvarande 
generaldirektören Mattias Larsson och chefen för nationella operativa avdelningen Johan Olsson. Till nya 
styrelseledamöter valdes justitierådet Stefan Johansson, dåvarande justitiekanslern Mari Heidenborg och 
kanslirådet Kajsa Johansson.  

Till revisorer omvaldes hovrättsrådet Christer Lundh och valdes dåvarande biträdande juristen Anna 
Olsson. Till revisorssuppleant omvaldes dåvarande utredningsordföranden Jenny Ferm.  

Styrelsen har under året haft fyra protokollförda sammanträden. 

Under året har föreningen arrangerat medlemsaktiviteter enligt följande. I februari hölls en vinterpub vid 
vilken Kriminalvårdens generaldirektör Martin Holmgren berättade om hur Kriminalvården arbetar för att 
möta de utmaningar som myndigheten står inför.  Vid årsmötet modererade advokat Henrik Olsson Lilja 
ett samtal under vilket Amir Rostami (professor i kriminologi), Anna Karin Hansen (chef 
brottsförebyggande kansliet på Ekobrottsmyndigheten) och Gustaf Almkvist (docent i straffrätt) 
diskuterade implikationerna av den nya lagstiftning om självständigt förverkande som vid tidpunkten 
förbereddes inom departementet. I oktober hölls en höstpub där Ida Arnell (statsåklagare i områdesteamet 
mot allvarlig brottslighet i åklagarområde Stockholm) och Karin Breding (biträdande kommenderingschef 
i den nationella särskilda händelsen Frigg) berättade hur brottsligheten ser ut i dagsläget, vilka utmaningar 
det innebär juridiskt, organisatoriskt och metodiskt inom och mellan Åklagarmyndigheten och 
Polismyndigheten och hur de nu arbetar tillsammans för att ta nästa steg i det brottsbekämpande arbetet. 
Året avslutades i december med ett höstmöte vid vilket justitierådet Stefan Reimer och tingsfiskalen Jenny 
Samuelsson Kääntä berättade om det förslag om en ny tidsobestämd frihetsberövande påföljd – så kallat 
säkerhetsstraff – som Utredningen om påföljder, återfall och verkställighet lämnat i betänkandet SOU 
2024:48.  

Vid årets utgång hade föreningen cirka 180 betalande medlemmar. 


